



## **Lion Class Newsletter March of 2018**

Dear Parents,

This will be our schedule for March of 2018. We will be learning four new books together during our reading class. These books are more focused on sentence construction. The books are a little bit challenge than the previous books but the kids are doing well. They can read most of the word and pronounce pretty well. We will continue working hard together. And we will also focus on the phonics, pronunciation, reading skills and writing skills as well as usual. Their English will keep improving more and more.

Best regards,

Tr. John

### Reading

This will be our reading schedule for March of 2018. We will be learning four new books together. These books will help the kids to build up the sentence together. We will also be learning more vocabulary words as well.

March 5<sup>th</sup> - March 9<sup>th</sup>- "Eat your peas, Louise!"

March 12<sup>th</sup> - March 16<sup>th</sup> - "Stinky clothes"

March 19<sup>th</sup> - March 23<sup>rd</sup>- "Sometimes things change"

March 26<sup>th</sup>- March 31<sup>st</sup> - "One smart fish"

### Core Material

In March, we will be reviewing "Let's be friends", short o sound in phonics, different vocabulary words such as toss, kick and hop. We will also be learning our new core material unit 1 week 4 anthology.

March 5<sup>th</sup>- March 9<sup>th</sup>- "Unit 1 week 4 workshop" – Let's be friend

March 12<sup>th</sup>- March 16<sup>th</sup> - "Unit 1 week 4 Anthology" - Friends

March 19<sup>th</sup>- March 23<sup>rd</sup>- "Unit 1 week 4 Anthology" - Friends

March 26<sup>th</sup>- March 31<sup>st</sup>- "Unit 1 week 4 Anthology" – There are days and there are days

## MPM

In March, we will be learning about repetition patterns of shapes and colors. Also we will be doing functional correspondence. The second week of march, we will be learning how to write 1 – 10 and their corresponding quantities, counting up to 10 objects. The last week of march, we will be doing combines and separate properties of shapes and colors as well.

March 5<sup>th</sup> - March 9<sup>th</sup> - “p1-5 Binary system and repetitive patterns”

March 12<sup>th</sup> - March 16<sup>th</sup> - “p6-10 Drawing and writing numbers”

March 19<sup>th</sup> - March 23<sup>rd</sup> - “p11-14 Combination and separation of properties”

March 26<sup>th</sup> - March 31<sup>st</sup> - “p15-18 Combination and separation of properties”

## Phonics

In March, we will be learning long vowel a and long i sound. We will practice both sound in sentences and in context. Learn how to build the word with long a and long i sound. Also we will be hearing these two sounds and circle the right sound during our class.

March 5<sup>th</sup> - March 9<sup>th</sup> - “p167 168 171 172 long vowel a ”

March 12<sup>th</sup> - March 16<sup>th</sup> - “p174- 177 long i sound”

March 19<sup>th</sup> - March 23<sup>rd</sup> - “p178 179 181 182 connecting sound i”

March 26<sup>th</sup> - March 31<sup>st</sup> - “p185-187 189 writing practice”

## Physical Education

This is our PE class during March, we will be exercise hard and have fun like always!

March 5<sup>th</sup> - March 9<sup>th</sup> - “Basketball”

March 12<sup>th</sup> - March 16<sup>th</sup> - “Car race”

March 19<sup>th</sup> - March 23<sup>rd</sup> - “Parachute”

March 26<sup>th</sup> - March 31<sup>st</sup> - “Ball race”

## Songs and Movement

In March, we will be singing and learning two songs together in the morning. These songs will help the kids to wake up and make them have more energy in the morning.

March 5<sup>th</sup> - March 9<sup>th</sup> - “I will follow him”

March 12<sup>th</sup> - March 16<sup>th</sup> - “I will follow him”

March 19<sup>th</sup> - March 23<sup>rd</sup> - “The shapes threw a party”

March 26<sup>th</sup> - March 31<sup>st</sup> - “The shapes threw a party”

## Library/Storybook

We will pick up books from the library and take them home every Friday. And those books will be of various reading levels. Reading helps to improve their English a lot. Remember to read with your kids!

Best regards,

Tr. John



## Lion Class Newsletter March of 2018

親愛的父母：

這將是我們 2018 年 3 月的教學計劃。我們將在閱讀課上一起學習四本新書。這些書更注重句子的結構。這些書比以前的書更有挑戰性，但是孩子們做得很好。他們能讀大部分單詞，發音也很好。我們將繼續努力工作。重點放在拼音，發音，閱讀技巧和寫作技巧。他們的英語將不斷進步。

最好的問候，  
約翰

### Reading

這將是我們 2018 年 3 月的閱讀時程表。我們將一起學習四本新書。這些書將說明我要和孩子們一起練習造句。我們也將學習更多的詞彙單詞。

March 5<sup>th</sup> - March 9<sup>th</sup> - "Eat your peas, Louise!"

March 12<sup>th</sup> - March 16<sup>th</sup> - "Stinky clothes"

March 19<sup>th</sup> - March 23<sup>rd</sup> - "Sometimes things change"

March 26<sup>th</sup> - March 31<sup>st</sup> - "One smart fish"

### Core Material

在 3 月，我們將複習 "Let's be friends", 短 o 的自然發音。我們也會學不同的詞彙。例如：踢和跳躍。我們還將學習新的核心主題教材單元 1 週 4 選集。

March 5<sup>th</sup> - March 9<sup>th</sup> - "Unit 1 week 4 workshop": Let's be friends

March 12<sup>th</sup> - March 16<sup>th</sup> - "Unit 1 week 4 Anthology": Friends

March 19<sup>th</sup> - March 23<sup>rd</sup> - "Unit 1 week 4 Anthology": Friends

March 26<sup>th</sup> - March 31<sup>st</sup> - "Unit 1 week 4 Anthology": There are days and there are days

### MPM

在 3 月，我們將學習關於形狀和顏色的重複模式。我們還將會學習功能對應。在三月的第二週，我們

將學習如何寫 1-10 及其相應的數量，最多可計算 10 個物件。三月的最後一週，我們將做組合和單獨的形狀和顏色的屬性。

March 5<sup>th</sup>- March 9<sup>th</sup>- “p1-5 Binary system and repetitive patterns”

March 12<sup>th</sup>- March 16<sup>th</sup> - “p6-10 Drawing and writing numbers”

March 19<sup>th</sup>- March 23<sup>rd</sup>- “p11-14 Combination and separation of properties”

March 26<sup>th</sup>- March 31<sup>st</sup> - “p15-18Combination and separation of properties”

#### Phonics

在 3 月，我們將學習長母音 a 和長母音 i。我們會在句子和文章內容學習長母音字彙的發音。我們也會學習如何用發音技巧造字。孩子們也會聆聽這個長母音，然後把正確的音圈起來。

March 5<sup>th</sup> - March 9<sup>th</sup> - “p167 168 171 172 long vowel a”

March 12<sup>th</sup>- March 16<sup>th</sup> - “p174- 177 long i sound”

March 19<sup>th</sup>- March 23<sup>rd</sup>- “p178 179 181 182 connecting sound i”

March 26<sup>th</sup>- March 31<sup>st</sup>- “p185-187 189 writing practice”

#### Physical Education

這是我們的體育課在 3 月，我們將努力鍛煉，並有像往常一樣的樂趣！

March 5<sup>th</sup>- March 9<sup>th</sup>- “Basketball”

March 12<sup>th</sup>- March 16<sup>th</sup> - “Car race”

March 19<sup>th</sup>- March 23<sup>rd</sup>- “Parachute”

March 26<sup>th</sup>- March 31<sup>st</sup> - “Ball race”

#### Songs and Movement

在 3 月，我們將在早上一起唱歌和學習兩首歌。這些歌曲將說明孩子們醒來，讓他們在早上有更多的精力。

March 5<sup>th</sup>- March 9<sup>th</sup>- “I will follow him”

March 12<sup>th</sup>- March 16<sup>th</sup> - “I will follow him”

March 19<sup>th</sup>- March 23<sup>rd</sup>- “The shapes threw a party”

March 26<sup>th</sup>- March 31<sup>st</sup> - “The shapes threw a party”

#### Library/Storybook

我們將從圖書館拿起書，每星期五帶他們回家。這些書將具有不同的閱讀水準。閱讀有助於提高他們的英語水準。記得和你的孩子們一起看書！

最好的問候，  
約翰